
O B E C   R A D V A N I C E 
Z Á P I S 

z jednání 4. zasedání zastupitelstva obce Radvanice ze dne 26. 2. 2015 

 

Přítomni: R. Burdych, J. Burdychová, J. Gult, T. Kašpar, Š. Krajniak, M. Krajniaková,  

R. Mihulková, T. Němec, K. Olah 

 

Program: 

1. Zpráva o hospodářském výsledku a stavu fondů ZŠ a MŠ Radvanice za rok 2014. 

2. Výsledky hospodaření společnosti VODA-RA s.r.o. Radvanice. Valná hromada 

společnosti. 

3. Různé. 

4. Zpráva o činnosti obecního úřadu. 

5. Diskuse. 

 (Hlasování: 9 pro) 

 

 

1. Zpráva o hospodářském výsledku a stavu fondů ZŠ a MŠ Radvanice za rok 2014. 

Zastupitelstvo obce Radvanice schvaluje zprávu o hospodářském výsledku a stavu fondů ZŠ 

a MŠ Radvanice za rok 2014. Zisk 107.841,17 Kč bude rozdělen na 67.841,17 Kč do 

rezervního fondu a 40.000 Kč do fondu odměn. 

 (Hlasování: 9 pro) 

 

2. Výsledky hospodaření společnosti VODA-RA s.r.o. Radvanice za rok 2014.  

Zastupitelstvo obce Radvanice schvaluje účetní závěrku společnosti VODA-RA s.r.o. 

Radvanice za rok 2014, kde příjmy jsou 1.803.201 Kč, výdaje jsou 1.593.142 Kč a 

financování je 210.059 Kč. 

Zastupitelstvo obce Radvanice schvaluje rozdělení zisku společnosti na pokrytí ztrát 

předcházejících období a na posílení rezervního fondu. 

Zastupitelstvo obce Radvanice schvaluje zástupce obce na mimořádnou valnou hromadu 

společnosti ve složení T. Němec, Š. Krajniak a T. Kašpar. 

 

(Hlasování: 9 pro) 

 

3. Různé:  

a) Zastupitelstvo obce Radvanice schvaluje usnesení č. 1/4/2015 tohoto znění: 

Zastupitelstvo obce Radvanice schvaluje přijetí „Rámcové partnerské smlouvy o 

partnerství s místní akční skupinou Království – Jestřebí hory, o.p.s.“ a zároveň 

schvaluje výši příspěvku na rok 2015 ve výši 2.000 Kč.  

 

(Hlasování: 9 pro) 

 

b) Zastupitelstvo obce Radvanice odkládá projednání schválení pronajmout nebytové 

prostory v č.p. 173.  

 

 

4. Zpráva o činnosti obecního úřadu. 

- informace o účasti na valném shromáždění MAS Království – Jestřebí hory, o.p.s. 

v Maršově u Úpice. V souvislosti se změnami v legislativě a z důvodu podmínek MMR a 

MZE a v souvislosti s certifikací MAS pro čerpání prostředků z EU bylo nutné pro nové 



programové období 2016-2020  přijmout několik změn. Byly přijaty nové názvy orgánů 

včetně jednacích řádů (programový, kontrolní, výběrový a monitorovací výbor), přijat 

nový jednací řád sněmu a statut organizace. Následně byla projednána a schválena nová 

rámcová partnerská smlouva (viz. 3. Různé, bod a). Zároveň bylo přijato 10 nových 

partnerů.  

- informace o účasti na jednání Svazku obcí Jestřebí hory v Suchoršicích, kde hlavním bodem 

bylo projednání rozpočtu SOJH pro rok 2015 s příjmy 1.035.740 Kč, výdaji 1.051.740 Kč 

a financováním 16.000 Kč, došlo také k podpisu dodatku smlouvy a stanov v souvislosti 

s odchodem Města Úpice ze svazku SOJH, dále byla vyslovena informace o možnosti 

všem nestátním neziskovým organizacím sídlícím na území SOJH zapojení se do 

grantového řízení v roce 2015.  

- ukončení kolaudace A23 – I. etapa, v této souvislosti byly nově zkolaudovány domy, kterým 

bylo přiděleno č.p. 103 a 104 

- byly odstraněny nahlášené závady na veřejném rozhlase – Slavětín a MŠ 

- na odboru ŽP MÚ Trutnov získány mapové podklady pro lesního hospodáře vzhledem 

k zahájení hospodaření v obecních lesích 

- byla uznána pojistná událost vzhledem poničení světlíků na střeše Penzionu po loňském 

krupobití  

- je možno podávat žádost o půjčku z FRB dle platné obecní vyhlášky 

- byla zaslána částka 888 Kč společnosti, která již několik let organizuje sbírku na léčbu dětí 

s autismem 

- starosta a místostarosta obce a starosta SDH se zúčastnili školení povodňových orgánů obce 

- poděkování patří občanům za donesené věci do veřejné sbírky Diakonie 

- informace firmy Gemec – Union a.s. o nabídce zaměstnání v souvislosti s plánovaným 

otevřením dolu Bohumír v areálu firmy 

 

 

Na závěr byl starostou obce navržen termín březnového jednání. Zastupitelstvo obce 

Radvanice bere na vědomí, že se jednání bude konat dne 26. 3. 2015 od 18.00 hod.  

 

5. Diskuse:  

P. Kašpar podal přítomným informaci o zjišťování odstranění autovraků v obci. 

Ing. Novotný informoval o změně podmínek při podání žádosti o dotace na plánované 

sportoviště na pronajatých obecních pozemcích podle platné smlouvy. Na sportoviště (umělá 

tráva na starém hřišti a běžecká dráha u hasičské zbrojnice) v hodnotě 17 mil. by měla podle 

nových pravidel zažádat obec. K této problematice budou stávajícím investorem zaslány 

podklady. 

 

V Radvanicích dne 2. 3. 2015                                                                                  

 

 

                                                                            Tomáš Němec 

                                                                             starosta obce 

 

 

ověřili: 

 


